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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ                        Београд, 13.06.2017                            

Студентски трг 1                                                02 Број: 06-2129/2-17 

Б е о г р а д                                                          MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са седме Већа научних области биотехничких наука, одржане 13. јуна 

2017. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седници је присуствовало 16 чланова Већа, и то: проф. др  Нада 

Драговић, председник Већа, проф. др Саво Вучковић, проф. др Михаило 

Николић, проф. др Мићо Ољача, проф. др Бранка Крстић, проф. др Владан 

Богдановић, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Раде Цвјетићанин, др 

Драгица Обратов-Петковић, проф. др Ђорђе Фира, проф. др Љиљана 

Јанковић,  проф. др Мила Савић, проф. др Драган Марковић, проф. др 

Зорица Кнежевић-Југовић, проф. др Љубодраг Савић и др Дубравка 

Цвејић.  

Седници нису присуствовали: проф. др Бранко Главоњић, проф. др 

Мирјана Стајић, проф. др Александар Вег, проф. др Вера Артико, проф. мр 

Милан Вујовић и проф. др Владимир Вукашиновић. 

 

 

Председник Већа, проф. др Нада Драговић, предложила је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање записника са шесте седнице Већа, одржане 16.05.2017. 

године; 

2. Избор наставника у звање ванредног професора и доцента; 

3. Давање сагласности на предлоге тема докторских дисертација  које 

су пријављене на факултету; 

4. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским      

дисертацијама које се бране на факултету. 
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Под 1.  

 

Записник са шесте седнице Већа, одржане 16.05.2017. године усвојен је 

једногласно и без примедби. 
        

Под 2.  

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. Веће је једногласно донело одлуку о избору др САШЕ 

МАТИЈАШЕВИЋА, доцента, у звање ванредног професора за ужу научну 

област Посебно виноградарство; 

2.2. Веће је једногласно донело одлуку о избору др МЛАДЕНА 

ПОПОВЦА, асистента, у звање доцента за ужу научну област Опште 

сточарство и оплемењивање домаћих и гајених животиња; 

 

Под 3.  

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

предлог теме докторске дисертације САШЕ МИЛОСАВЉЕВИЋА, под 

називом: „Параметри квалитета монофлорних врста меда у Србији“;  

3.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

предлог теме докторске дисертације СЛОБОДАНА ДОЛАШЕВИЋА, под 

називом: „Утицај исхране на квалитет природно и вештачки добијених 

пчелињих матица уз праћење степена експресије гена за вителогенин 

током развојних стадијума“; 

3.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

предлог теме докторске дисертације БОЈАНЕ ШПИРОВИЋ 

ТРИФУНОВИЋ, под називом: „Истовремено одређивање охратоксина А и 

остатака пестицида у грожђу и вину LC-MS/MS техником“; 

 

Под 4. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији АНЕ КАЛУШЕВИЋ, под 
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називом: „Микроинкапсулација биоактивних једињења из споредних 

производа прехрамбене индустрије“; 

4.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ДАНКЕ МАТИЈАШЕВИЋ, 

под називом: „Утицај Se(IV)- и Se(VI)- модификованог зеолита на 

антиоксидативно и антимикробно дејство гљива Pleurotus ostreatus и 

Coriolus versicolor“; 

4.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ДУЊЕ ДУВЊАК, под 

називом: „Акумулација селена у субмерзно и индустријски гајеној гљиви 

Coriolus versicolor“; 

4.4. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ГОРДАНЕ ТАМИНЏИЋ, под 

називом: „Примена цинка у гајењу кукуруза и ефикасност хибрида у 

његовој акумулацији у зрну“; 

4.5. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ЈОВАНЕ ВУНДУК, под 

називом: „Хемијска карактеризација и биолошка својства полисахаридних 

екстраката гљива Fomes fomentarius, Auricularia auricula-judae и Sparassis 

crispa“; 

4.6. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији НИКОЛЕ ГРУЈИЋА, под 

називом: „Популациона динамика и одрживи модалитети сузбијања 

Globodera rostochiensis (Woll.) и G. pallida (Stone) (Nematoda: 

Heteroderinae) у условима западне Србије“; 

4.7. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији САШЕ ДЕСПОТОВИЋА, под 

називом: „Биохемијска и функционална својства пива са додатком гљиве 

Ganoderma lucidum“; 

4.8. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ВЕРЕ КАРЛИЧИЋ, под 

називом: „Бактерије стимулатори биљног раста као потенцијал у 

екоремедијацији оштећених земљишта“; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.9. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ЈОВАНЕ ДЕВЕТАКОВИЋ, 
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под називом: „Генетички потенцијал веза (Ulmus laevis Pall.) за 

производњу наменског садног материјала“; 

4.10. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији МАРИЈЕ НЕШИЋ, под 

називом: „Биологија и екологија инвазивне врсте Aster lanceolatus Willd. 

complex“; 

4.11. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ТИЈАНЕ ВУЛЕВИЋ, под 

називом: „Вишекритеријумско одлучивање у функцији конзервације 

земљишних и водних ресурса брдско-планинских подручја централне 

Србије“; 

 

Након разматрања тачака дневног реда, председник Већа, проф. др 

Нада Драговић, обавестила је Веће да је 19.05.2017. године одржан 

састанак проректора за наставу, проф. др Наде Ковачевић и председника 

већа научних области. На састанку је констатовано следеће: 

1. Проректорка Ковачевић је предложила да се састави предлог измене 

сажетка извештаја од стране факултета, а у коме би се наводиле само 

чињенице које сеодносе на кандидата.  

2. Разматрана је промена наслова предложених тема докторских 

дисертација на седницама већа. Заузет је став да већа научних области 

могу да врше промену наслова у случају словних грешака, погрешно 

написаних латинских назива врста или погрешно написаних хемијских 

формула. Уколико је промена сложенија, неопходно је да већа закључком 

одложе разматрање предложене теме и затраже од факултета одговарајућу 

допуну. 

3. Закључено је да чланови комисија за преглед и оцену као и аза оцену и 

одбрану докторских дисертација морају да имају испуњене услове које се 

траже за ментора кандидата (нпр. број референци). 

4. Разматрано је и да ли чланови комисија за избор у звање и комисија 

везаних за докторске дисертације треба обавезно да буду из уже научне 

области. Сугерисано је да се поштује правило да чланови наведених 

комисија буду из уже научне области за коју се кандидат бира, односно у 

оквиру које се врши предмет истраживања докторске дисертације. 

У дискусији су учествовали и проф. др Саво Вучковић, проф. др Михаило 

Николић, проф. др Владан Богдановић, проф. др Бранка Крстић и проф. 

др Чедомир Марковић. 
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5. На састанку је поменуто и питање распореда избора у звање по већима 

научних области. Дискусија је највише вођена око матичности већа за уже 

научне области методика наставе физике (математике).   

 

Седница је завршила рад у 14:40 сати. 

 

 Записник припремио                                        ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА 

     

     Марко Царевић                                            проф. др Нада Драговић 


